
 

 
1 

ZAPISNIK 

z 12. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 3.10.2021, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

- Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

- Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 

- Niko Potočar, član Sveta KS, 

- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 

- Matic Vidic, član Sveta KS, 

- Janez OGULIN, Policijska postaja Novo mesto. 

 

Opravičeno odsotni: 

- Anton Papež, član Sveta KS, 

- Dušan Brudar, član Sveta KS. 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1.       Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2.       Potrditev zapisnika redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 
3.       Romska problematika 
4.       Pregled stanja na projektih 
5.       Omejitev hitrosti Muhaber 
6.       Razno 

 

 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Predsednik Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih šest članov Sveta 

KS Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja sklepčna.  

 

SKLEP: 

Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 2. Točki 

 

Potrditev zapisnika 11. redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

SKLEP: 

Svet KS Bučna vas sprejme zapisnik 11. redne seje sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Romska problematika 

 

Janez Ogulin, direktor policijske postaje Novo mesto je predstavil trenutno stanje s 

področja romske problematike. V zadnjih dveh mesecih so na območju Brezja zgodili 

naslednja kazniva dejanja: 

- kurjenje nedovoljenih materialov, 

- glasna glasba, 

- tatvine lesa, rož in psa, 

- poskusi vlomov v stanovanjske objekte,… 

Direktor je omenil, da policija razpolaga z konjenico, dronom, vodnikom službenega 

psa in dvema policistoma iz romskih vrst. Poudaril je tudi, da se v policijskih vrstah 

srečujejo z veliko kadrovsko podhranjenostjo in da ne morejo zagotavljati 

neprestanega nadzora na romskem naseljem.  

Mojca Ljubi je omenila, da se ljudje počutijo prestrašene. Romi v večernih urah migrira 

skozi naselja, ustrahujejo ljudi in si ogledu stanovanjske hiše za morebitne vlome. 

Predlagala je, da bi policisti v večernih urah izvajali redne obhode (na Vodnikovi ulici).     

Matic Vidic je opozoril, da je stanje katastrofalno, ljudje se ne počutijo več varne, romi 

jih ogrožajo do te mere, da si ne upajo zapustiti domov. Ljudje zahtevajo večjo 

prisotnost policistov tako v naseljih kot tudi v romskem okolju.    
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Tomaž Zoran je zahteval, da se v božično novoletne času prisotnost policistov v 

romskem naselju Brezje poveča z namenom, da krajani KS Bučne vas prežijo 

prihajajoče praznike v varnem okolju.  

Sklenjen je bil dogovor, da KS Bučna vas v sodelovanju s PU NM organizira zbore 

krajanov z namenom predstavitve dela policije.  

 

Svet KS Bučna vas se seznanja z delom policije s področja romske problematike.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 4. Točki 

Pregled stanja na projektih 

 

Trenutno stanje na projektih: 

a) poteka ureditev Markljeve ulice 

• ureditev cevi za meteorno vodo 

• asfaltiranje odseka  

• postavitev cestne razsvetljave  

 

b) v izgradnji so postavitve cestne razsvetljave 

• Daljni vrh 

• Gor. Kamenje  

• Ljubljanska cesta 

• Pokopališče 

• Markljeva ulica 

 

c) urejen ekološki otok na Dol. Kamencah (postavitev ograje)  

 

Plan za letošnje leto  

 

d) ureditev Turkove ulice 

• zamenjava vodovnega omrežja 

• asfaltiranje oz. preplastitev cestišča   

 

e) prestavitev prometnega znaka za avtobusno postajo (Dol. Kamence) 

 

f) komunalna infrastruktura   

• ureditev ekoloških otokov (s primerno ograjo) 

• dodatni zabojnik za embalažo na Daljnem vrh  
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Svet KS Bučna vas se seznanja s stanjem na projektih.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 5. Točki 

Omejitev hitrosti Muhaber 

Mojca Ljubi je opozorila, da pred naseljem Muhaber ni prometne table za označitev 

naselja. Sočasno je opozorila tudi na nesmiselno omejitev 70 km/h na Mirnopeški cesti 

pred prehodom za pešce.  

Tomaž Zoran je predlagal zamenjavo prometnega znaka iz 70km/h na 50km/h ter 

postavitev prometne table za označitev naselja Muhaber.    

   

Svet KS Bučna vas se strinja s predlagano prometno ureditvijo na Mirnopeški 

cesti in postavitvi prometnega znaka za naselje Muhaber. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 6. Točki 

Razno 

 

Ni bilo razprave. 

 

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 


